
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 16.06.22 Kl. 17.00 – 20.00 

Vi spiser aftensmad fra kl. 17.00 

Til stede:  Anne, Christina, Lene, Camilla, 

Martin, Rune 

Afbud: Morten, Tatiana 

Referent: Rune 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 

Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
 

1. Nyt fra skolen Orientering 
Der vil i løbet af sommerferien blive lagt nyt gulv i 
hallen. Det har været længe ventet, da det skulle være 
gjort sidste sommer, men det bliver nu dejligt at få det 
klaret. 
 
Lige om lidt siger vi farvel til vores 6. klasser, og i den 
forbindelse er det udmeldt, hvordan børnene bliver 
fordelt i de nye klasser på Campus. Der har været 
enkelte børn, der har ønsket omplacering, og det er 
blevet løst i fred og fordragelighed. 
 
Der er et samarbejde i gang mellem Campus-, 
Valdemar, Dagmar- og Nordbakkeskolen om at gøre 
overgangen endnu bedre for børnene, og i den 
forbindelse vil der i det kommende år bl.a. blive 
igangsat fælles faglige forløb i dansk og matematik på 
alle tre grundskoler for at give børnene nogle fælles 
referencer i undervisningen. Der er desuden en 
opmærksomhed på, at børnene på grundskolerne 
tilegner sig kendskab til nogle fælles IT-programmer og 
portaler, så deres forudsætninger for at indgå i 
undervisningen på Campus bliver mere lige. 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
Det er besluttet politisk at gå videre med planen om at 
udlåne Troldhytten til Nordbakkens børnehus. Officielt 
træder det nye budget først i kraft til januar 2023, men 
der er givet pejling om, at en indretning af nye SFO-
lokaler kan igangsættes i løbet af efteråret, når 
budgettet for de kommende år er vedtaget. 
 
Ledelsen og medarbejderne vil påbegynde 
drøftelserne om indretning af nye lokaler i den 



kommende uge, så vi er klar i god tid, til når projektet 
skal føres ud i livet. Der vil være fokus på at finde en 
god helhedsløsning for både skoledag og SFO ift. 
indretning og lokaleløsning. 
 
Da børnetallet på SFO er for lavt til at finansiere 
antallet af tilknyttede pædagoger, flyttes en 
pædagogstilling over i skolen til at bemande 
mellemløsninger. Det kommer til at betyde en voksen 
mindre om eftermiddagen, og indtil vi bliver samlet i 
ét hus, kan det få indvirkning på mængden af 
værkstedsaktiviteter. 
 
Det er meget få børn, der er tilmeldt sampasning på 
Dagmarskolen i sommerferien, og der vil derfor kun 
blive sendt en pædagog med herfra i uge 28 og 29, da 
det er svært at få afviklet alle pædagogers ferie i 
perioden. 
 

3. Faste punkter på dagsordenen 

 Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

 Personalesituationen 

 Elevsituationen 

 Vikardækning 

Orientering  
Der orienteres om en enkelt hjemsendelse siden sidste 
møde. 
 
Som en del af fagfordelingen er der nu i alt 3 
mellemløsninger på skolen, som vi forventer at få 
tildelt økonomi til. Det drejer sig om 2.A, 3. A og 4.A, 
og her vil nogle af skolens pædagoger lægge timerne i 
skoledagen som ressource sammen med lærerne. 
 

4. Håndteringen af flygtningebørn som 

følge af krigen i Ukraine 

Debat 
Meldingen fra Skolecentret er, at man forventer at 
kunne overgå til normal modtagelse i kommunens 
modtageklasser efter sommerferien. Der er derfor, som 
det ser ud nu, ikke noget, der tyder på, at vi får et større 
antal ukrainske børn.  
 
Punktet udgår, medmindre situationen ændrer sig. 
 

5. Godkendelse af klasseskemaer for 

det kommende skoleår 

Drøftelse  
Det kommende års skemaer præsenteres og 
gennemgås i fællesskab. 
 
Timetal og skema er godkendt af bestyrelsen. 
 

6. Samarbejdet mellem skole og hjem Drøftelse 
Information om proces i personalegruppen og 
drøftelse omkring forventninger til kontaktforældre. 
 



Kontaktforældre inviteres til opstartsmøde i august 
med deltagelse af lærerteam. Formålet er at 
planlægge første forældremøde samt lave en plan for 
trivselsfremmende aktiviteter i løbet af skoleåret. 
 
Skolen afsætter en pulje på 20 timer til personalet, der 
giver mulighed for planlægning og deltagelse i 
forældrearrangementer. 
 
Forslag om at der udarbejdes et idékatalog til 
arrangementer, som understøtter temaerne i 
trivselsstrategien. 
 
Skolens ledelse skriver til alle klasseråd i starten af 
kommende skoleår om forventninger og rammer for 
arbejdet som kontaktforældre. 
 

7. Principper for lejrture på 

Nordbakkeskolen 

Drøftelse 
Ledelsen har lavet udkast som drøftes på mødet. 
 
Bestyrelsen har bemærkninger til punkt 1 i udkastet. 
Dette omformuleres. 
 
Ledelsen undersøger forsikringsmæssige områder ift. 
forældre og personalekørsel. 
 

8. Høringssvar ift. Ringsted Kommunes 

budget 23-26 

Drøftelse 
Med afsæt i rundsendt høringsmateriale udarbejdes 
høringssvar. 
 
Skolebestyrelsen har fremsat synspunkter ift. 
høringsmaterialet. Der udarbejdes høringssvar med 
synspunkterne. 
Overordnet ser bestyrelsen med stor bekymring på 
forslaget om besparelser på skole og SFO området, 
som i bestyrelsens øjne taler imod de politiske mål på 
området og vil medføre en kraftig serviceforringelse. 
 

9. Opfølgning på proces omkring 

trivselsstrategien 

Drøftelse 
Ledelsen har lavet et udkast til indholdet i 
trivselsstrategien, som der tages udgangspunkt i. 
 
Der foreslås en tilføjelse og en mindre ændring i de 
temaer, som foreløbigt er udvalgt som 
omdrejningspunkt for de trivselsfremmende indsatser 
på de enkelte årgange. 
 
På baggrund af Bestyrelsens input færdiggør ledelsen 
trivselsstrategien. 



 

Til kommende møder:  

Behandling af indkommet forslag fra forældre om køleskabe og affaldssortering. 
 
Forslag om at Covid-19 tages op som punkt, med afsæt i aktuelle smittetal og ny variant. 
 
Årshjul for gennemgang og revision af principper. 

 

10. Evt. Bestyrelsen er orienteret om indkomne forslag fra 
forældre. 
Disse omhandler deling af køleskabe i klasserne og 
affaldssortering. 
Disse sættes på dagsordenen på kommende 
skolebestyrelsesmøde. 
 
Der spørges ind til kollektive sanktioner i pauserne ift. 
hvor man må færdes som barn og hvad man må lave i 
pauserne. Bestyrelsen ønsker og forventer en praksis, 
hvor børnene guides i positiv adfærd frem for kollektiv 
sanktionering og forbud mod specifikke aktiviteter. 
Der vil i forbindelse med det nye skoleår blive lavet 
klare aftaler for brug af udearealer i pauserne. 
 


